



展覽介紹 Introduction

2010 亞洲現代陶藝展——中華民國陶藝協會交流展

中華民國陶藝協會自 1992 年成立以來，今年正式邁入第 19 年，全國所累積的會員近 600 位。每年一度的會員展覽，從早期會內展開始，在會員們積極參與和努力之下，逐漸發展成為國際性展覽。

今年特別擴大規模，策劃「2010 亞洲現代陶藝展」，邀請大陸石灣、龍泉、景德鎮、禹州、德化、宜興等各陶瓷產地之藝術家，並延續往例邀請日本現代陶藝家和韓國人間國寶共同展出。

本展覽匯集亞洲各國陶藝作品，以展現亞洲現代陶藝之當代風貌，希望在此次展覽中達到國際陶藝交流的目的，同時突顯出各國陶藝的獨特風格。

2010 Asian Contemporary Ceramics Exhibition:

An exchange exhibition of ceramic art held by the members of the Chinese Ceramics Association of Taiwan

Chinese Ceramics Association of Taiwan has stepped into its 19th year since its foundation in 1992, with nearly 600 members across the island. The association started its annual membership exhibition as a members only show in the early stage. With the members' active participation and supports, the show later developed into an international exhibition.

This year, the association has made bigger the scale of the show by mapping out the exhibition theme title as "2010 Asian Contemporary Ceramics Exhibition". Following last year's example, they invites contemporary ceramic artists from Japan and South Korea. In addition, the show includes artists from Shiwan, Longquan, Jingdezhen, Yuzhou, Dehua, Yixing of Mainland China.

The show intends to unfold the beauty of Asian contemporary ceramics by garnering collections from Asian countries. In this exhibition it hopes to achieve the goal of international ceramics exchange as well as showcase the artistic style of each country's ceramic art.